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Vážení spoluobčané, 

 
do nového roku 2018 Vám přeji hodně štěstí, zdraví a 

pohody, ať se Vám daří v životě pracovním i soukromém.  

Úvodem se chci ohlédnout za uplynulým rokem, který 

byl pro naše město ve znamení velkých a důležitých investic. 

Zahájili jsme dlouho plánovanou výstavbu silničního spojení 

Plesná – Bad Brambach, která je velmi důležitá pro rozvoj 

turistického ruchu a tato investiční akce také přivedla do Plesné 

společnost, která zde bude investovat. Současně jsme zahájili 

výstavbu bytového domu v centru města. Zrekonstruovali jsme 

ulici Českou, Dolní a Šeříkovou, postupně rekonstruujeme 

kanceláře městského úřadu, vybudovali jsme parkovací místa u 

městského úřadu a také jsme nemalé finanční prostředky 

investovali do studií a projektových dokumentací, bez kterých 

bychom jednak nemohli žádat o dotace a některé akce bez 

těchto dokumentací nejde realizovat. Ve spolupráci s vedením 

naší ZŠMŠ se v loňském roce vyměnila střecha na tělocvičně, 

opravila a natřela se fasáda mateřské školky. Ředitel ZŠMŠ 

Mgr. Polívka připravil a podal žádost o dotaci v rámci 47. 

výzvy IROP, která je zaměřena na rekonstrukci tříd, 

bezbariérového přístupu a IT systémů v základních školách. Co 

se týče dotací, tak jsme také byli v roce 2017 poměrně úspěšní, 

podařilo se nám získat dotaci na již zmiňovanou opravu a nátěr 

fasády mateřské školy, úpravu atletického oválu u ZŠMŠ, 

rekonstrukci chodníku od městského úřadu ke hřbitovu a v 

prosinci nám byla schválena dotace na revitalizaci objektu 

bývalé továrny Tosta v centru města. Tento objekt jsme již také 

v loňském roce z rozpočtu města zakoupili.  

Také v tomto roce budeme dále investovat do 

zlepšování života v našem městě. Práce na rekonstrukci 

atletického oválu u ZŠMŠ a rekonstrukce chodníku ke hřbitovu 

by měly být hotové do konce května letošního roku. K zajištění 

bezpečnosti chodců připravujeme projektovou dokumentaci na 

vybudování chodníku z Revoluční ulice k autobusové zastávce 

Sibiř a žádost o dotaci budeme podávat na konci února. 

Stavební práce na projektu ,,Obnova historického, 

přeshraničního silničního spojení Plesná – Bad Brambach“ 

budou hotové do října letošního roku. Ve spolupráci s 

partnerskou obcí Bad Brambach zahájíme výstavbu 

cyklostezky, která by měla vést podél nově budované 

komunikace z Brambachu po křižovatku u bývalého Mavexu a 

dále Celní ulicí na náměstí Svobody. Do rozpočtu na tento rok 

jsme opět dali finanční prostředky na projektové dokumentace 

a chtěli bychom připravit dokumentaci na výstavbu 

Komunitního domu pro seniory, který by mohl vzniknout z 

bývalé budovy zvláštní školy ve Šnekách. Dokončíme stavební 

dokumentaci na revitalizaci komunikací a prostoru kolem 
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bytových domů v ulici 5. května, kdy zahájení těchto 

stavebních prací se plánuje na příští rok. V Kostelní ulici dojde 

tento rok k rozšíření tolik potřebných parkovacích míst. Na 

rekonstrukce a opravu místních komunikací jsme také do 

rozpočtu alokovali finanční prostředky a v průběhu roku 

rozhodneme, která komunikace se bude opravovat. Ve 

spolupráci s firmou Chevak a.s. Cheb jsme zahájili přípravu 

projektu ,,Vodovod a kanalizace v Lomničce“ a 2. 1. 2018 

proběhlo výběrové řízení na zhotovitele této investice. Do 

konce ledna podáme žádost o dotaci, v průběhu června, 

července proběhne hodnocení a zahájení stavebních prací 

plánujeme na konec tohoto roku. Jak jsem již také informoval o 

schválení dotace na revitalizaci bývalé textilní továrny, jedná 

se o investici ve výši cca. 58 000 000,- Kč. V průběhu tohoto 

roku musíme připravit kompletní projektovou dokumentaci se 

stavebním povolením a samotné zahájení stavebních prací 

plánujeme na začátek roku 2019 s finalizací do konce roku 

2020. Věřím, že všechny investiční záměry, které realizujeme 

ke zlepšování životní úrovně v našem městě, jsou ku prospěchu 

nás všech a rád bych poděkoval zastupitelům, zaměstnancům 

městského úřadu a zaměstnancům technických služeb za 

skvělou spolupráci. Spoluobčanům děkuji za podporu, které si 

velmi vážím.  

 

Petr Schaller – starosta města  

 

*** 
Milí Plesenští, 

 

stařeček rok 2017 si již balí zavazadla. Mladíček rok 

2018 si čistí střevíce na rohožce přede dveřmi, co nevidět na ně 

zaklepe, a tak mi dovolte, jako bývalému občanovi Vašeho 

města (1964/1971), popřát Vám krásné Vánoce a slušně 

vychovaného výše zmíněného výrostka.   

Se zájmem sleduji, jak se díky Vašemu úsilí a píli, se 

kterou realizujete všechny Vaše projekty, z Plesné, svého času 

vzkvétajícího, poté šedivého města s továrnami, z nichž jedna 

co chvíli vypouštěla do plesenského potoka něco, co z něj 

udělalo temně modrou stoku bez života, stává příjemné a 

přívětivé místo, kde se hezky žije. O všech Vašich projektech 

lze bez váhání říci, že jsou skvělé. Zvláště projekt  Pesná / Bad 

Brambach má, podle mého soudu, obrovskou šanci učinit z 

Vašeho města velmi atraktivní kousek země, který si mnozí 

zamilují. 

Při této příležitosti mi dovolte malou vzpomínku. Jako 

děti jsme často vyslovovali slovo Brambach, o kterém jsme 

věděli, že je to jméno města tam za hranicemi, v Německu, ale 

nikdy jsme tam nebyli, ačkoliv to bylo blíže než do Velkého 

Luhu, kam jsme se v létě chodili koupat a pozorovat pískové 

pasti dravých larev mravkolvů. Naše nejsmělejší výlety, jež 

jsme podnikali se zájmovým kroužkem "Ochránců přírody" 

vedeným tehdejším strážmistrem SNB Harapádem, který nám 

nevštěpoval lásku ke straně, ale lásku ke skautingu a přírodě 

vůbec, končily prozkoumáváním lesního průseku, za kterým 

byla státní hranice a neznámo. Proto nejen z nostalgických, ale 

i z ryze praktických důvodů věřím, že se Vám projekt podaří 

zrealizovat tak, jak jej plánujete a jak je velmi pěkně 

představen prostřednictvím počítačové vizualizace. Vzpomínek 

na tehdejší Plesnou by byla celá řada, nicméně ještě jednou mi 

dovolte popřát Vám, milí Plesenští, vše nejlepší do dnů 

příštích. 

Aleš Lacheta, Moravská Třebová

Vánoční setkání ve Šnekách  

 

I letos jsme uspořádali na náměstí ve Šnekách v 

pořadí již třetí štědrovečerní setkání. Letos se nás sešlo okolo 

třiceti. Opět jsme si zazpívali koledy a při tom popili něco 

ostřejšího a zakousli přinesené dobroty. Podobně jako vloni 

nebyl sníh, ale alespoň nepršelo. Shodli jsme se, že v této 

tradici budeme rozhodně pokračovat, bylo pro nás příjemné se 

setkat právě na Štědrý den a popřát si pěkné svátky. Svátečně 

naladěni jsme se po půldruhé hodině rozešli pokračovat v 

přípravě štědrovečerní večeře. 

 

Alena Brabcová a Václav Janča 
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Zprávy ze základní školy 
 

Vánoční besídka ve 4. A 
 

V pátek 22. prosince jsme měli den plný her. První 

hodinu jsme zpívali vánoční koledy a některé děti hrály koledy 

na hudební nástroje. Někteří dali dárky svým kamarádům. 

Další hodiny jsme vyráběli přáníčka a hráli spoustu her. Všem 

se nám tento den moc líbil. 

Martin Čapanda, žák 4. A 

 

Školní besídka byla moc pěkná a zábavná. Celá třída 

se bavila a moc se nám to líbilo. První hodinu jsme měli 

koncert od spolužáků, kteří hrají na nástroje, flétnu a trumpetu. 

To bylo moc pěkné. Druhou hodinu jsme si se spolužáky 

rozdávali mezi sebou dárky. Já jsem dostal plyšáka a čokoládu. 

Měl jsem z toho radost. Pak jsme vyráběli přáníčka a zahráli si 

hru Na jména a hru Abeceda. Celá naše besídka se mi moc 

líbila. 

Matyáš Štefaňák, žák 4. A 

 

V pátek 22. prosince 2017 před vánočními 

prázdninami jsme si se třídou a s paní učitelkou udělali 

besídku. Hráli jsme hry, vyráběli přáníčka, zpívali písničky, 

tancovali a rozdávali jsme si dárky. Moc jsme si to užili. 
 

Karolína Němcová, žákyně 4. A 

 

V pátek to bylo hezký. Spolužáci zahráli na hudební 

nástroje a potom jsme si rozdali dárky. Pak jsme hráli hry a 

poslouchali Ewu Farnou – píseň Vánoce na míru. Nejvíc mě 

potěšil dárek od Karolínky, protože mi dala kasičku ve tvaru 

prasátka. 
 

Natálie Uhlíková, žákyně 4. A 
 

Dne 22. prosince 2017 si třída 4. A udělala besídku. 

Když se celá třída sešla, tak jsme museli poskládat lavice, 

protože je v naší třídě málo místa a nemohli bychom hrát hry. 

Když jsme lavice poskládali, zapálili jsme prskavky. Ve třídě 

jsme měli krásně ozdobený stromeček a dávali jsme si pod něj 

dárky. Já jsem pod stromeček dala několik dárků svým 

kamarádkám. Např. Klaudii jsem dala knihu a malovátka. 

Každý dostal nějaký dárek. Potom jsme si vyrobili přáníčko, 

velkého kapra. Já jsem kaprovi dodělala šupiny a vybarvila ho 

zelenou barvou. Když jsme měli kapra hotového, tak jsme si 

sedli na svá místa a paní učitelka nám popřála hezké prázdniny, 

veselé Vánoce a všechno nejlepší do nového roku. Potom jsme 

si mohli malovat, vyrábět různé věci, hrát hry. Užili jsme si při 

tom hodně zábavy. Po nějaké době jsme si šli rozbalovat dárky. 

Já jsem dostala prstýnek od paní učitelky. Všem se dárky líbily, 

ale mně bylo docela líto, že mi kamarádky nic nedaly. Nakonec 

jsme si zahráli legrační hru a zatancovali na různé písničky. 

 

Natálie Hlípalová, žákyně 4. A 
 

Florbal 
 

Žáci 2. stupně se již nemohli dočkat tradičního turnaje 

ve florbale ve Františkových Lázních. Starší děvčata navázala 

na tradici z předešlých let a po vítězném tažení postoupila do 

okresního kola. Tento postup si musela vybojovat až do 

poslední chvíle. Postup jsem také přála starším chlapcům, které 

dělila o postup jedna branka.  

V okresním kole bohužel i přes vysoké nasazení 

děvčata neuspěla. I přesto bych jim chtěla poděkovat za 

reprezentaci školy, neboť díky nim se škola dostala do 

podvědomí ostatních škol  karlovarského kraje. 
 

Ing. Radka Dyčková, zástupkyně ředitele 

 

Vánoční turnaj v sálové kopané 
 

Ve středu, dne 20. prosince 2017 jsme uspořádali další 

ročník vánočního turnaje v sálové kopané. 

Tradičního turnaje se tentokrát zúčastnilo pět týmů: 

jeden z Lubů, dva ze Skalné a dva domácí týmy. Již čtrnáctý 

ročník turnaje, který se stal nedílnou součástí předvánočního 

období a na kterém startují týmy z uvedených základních škol, 

má vždy dobrou atmosféru a k vidění jsou bojovné výkony 

všech zúčastněných.  
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Letošní ročník vyhráli hoši ze Základní školy Skalná, 

kteří během turnaje neztratili žádný bod a všechny zápasy 

vyhráli. Na druhém místě se umístili hoši z naší základní školy 

a třetí místo obsadili žáci z Lubů. Věřím, že všichni, kteří se 

turnaje zúčastnili, odjížděli s pocitem dobře odvedeného 

výkonu, odpovídajícího umístění a skvělé atmosféry při turnaji.  

Doufám, že příští, jubilejní patnáctý ročník se 

uskuteční opět za účasti všech pozvaných týmů.  

 

Ing. Ivan Rambousek 

 

Mikulášská besídka 
 

Dne 5. prosince 2017 se v tělocvičně plesenské školy 

odehrála čertovská besídka. Byla určena pro 1. stupeň základní 

školy a děti z mateřské školy. Žáci 9. A, kteří akci pořádali, se 

v tělocvičně sešli už v sedm hodin ráno, aby tělocvičnu 

vyzdobili a připravili také peklo pro zlobivé děti. Všichni se 

převlékli do kostýmů a vyrazili do mateřské školky postrašit a 

také odměnit ty nejmenší. V deset hodin začala akce pro 

prvostupňaře. Když se děti v tělocvičně sešly a usedly, Lucifer 

zavolal na čerty a ti s křikem vyběhli ze svých úkrytů. Děti 

byly vystrašené a ty nejzlobivější putovaly na Luciferův pokyn 

do pekla. Pro hodné děti byly připravené zábavné soutěže, 

které nadšeně plnily. Mezitím se z pekla vraceli napravení 

zlobivci. Konečně mohla začít diskotéka. Děti tancovaly jako o 

život, moc se jim to líbilo. Besídka sklidila skvělý ohlas a 9. A 

byla pochválena za skvěle zorganizovanou akci.  

Karel Pluhař 

 

Za devátou třídu jsem měl velkou radost, protože si myslím, že 

se besídka líbila nejen dětem, ale i nám deváťákům a hlavně 

proto, že se zapojili i naši handicapovaní spolužáci. 

Dylan Šedo 

Vybíjená 
 

Dívkám devátého ročníku bylo líto, že se neúčastní 

žádného předvánočního sportovního utkání jako chlapci. Tak 

se rozhodly zorganizovat vánoční turnaj ve vybíjené. Na turnaj 

pozvaly školy z okolí. Jejich nápad se setkal s velkým ohlasem.  

Vše začalo v pondělí 18. prosince 2017. Turnaje se 

zúčastnilo pět družstev (Plesná, Luby, Skalná a Františkovy 

Lázně). Zápasy byly vyrovnané a nikdo nezvítězil suverénně. 

Absolutním vítězem se stalo družstvo z Lubů, jehož členky 

komentovaly vítězství slovy: „Konečně vezeme pohár.“ Na 

závěr patří poděkování nejen děvčatům za organizaci, ale i 

panu starostovi za finanční příspěvek. 

 

Ing. Radka Dyčková, zástupkyně ředitele školy 

 

Zprávy z mateřské školy

PROSINEC V MŠ
Poslední měsíc v roce, kdy počasí venku je málokdy 

příznivé dlouhému pobytu v přírodě, nás zaměstnává vánoční 

čas. Připravujeme se na tyto svátky již od listopadu. Začátkem 

měsíce školku 

tradičně navštíví 

Mikuláš s anděly a 

čerty. Čím jsou děti 

starší, tím jich může 

být více. Malí 

Medvídci snesou jen 

letmý pohled do třídy 

od dveří. Opět 

přinesli dětem malou 

nadílku, za kterou 

můžeme poděkovat 

paní vedoucí 

z jídelny a rodičům. 

Školku navštívilo 

oblíbené divadlo 

Letadlo s pohádkou 

,,Vánočka. Adventní 

atmosféru jsme si 

vychutnali společně 

s rodiči dětí 

v jednotlivých 

třídách při besídkách. Děti předvedly krátký program a pak 

jsme společně chvilku poseděli a ochutnali cukroví napečené 

šikovnými maminkami a babičkami. Pak jsme si již všichni 

užili krátkých prázdnin 

mezi svátky a 3. ledna 

se opět sešli ve školce. 

I letos děti našly pod 

stromečky ve třídách 

dárky v podobě hraček, 

didaktických pomůcek, 

knih a tématického 

nábytku např. 

kuchyňky, kadeřnictví, 

opravářské dílny. 

Děkujeme tímto 

řediteli školy Mgr.  

V. Polívkovi, že na nás 

myslel při rozdělování 

financí z rozpočtu.       

 

M. Gruberová, DiS., 

vedoucí MŠ 
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Městská knihovna 

   Plesná 
  

Vánoční čtení v městské knihovně 
 

Ve čtvrtek 14. prosince jsme s dětmi prožili krásné 

předvánoční odpoledne u prostřeného a vyzdobeného stolu, 

a to nejen při čtení, ale také při ochutnávání vánočních dobrot, 

které pro nás všechny připravila Míla Vrbová. Štola i kuba, 

která byla součástí svátečního stolu na Štědrý den, především u 

našich babiček a dědečků, chutnala i dětem.  

Poslechli a zazpívali jsme si koledy, které zahrál 

Martínek Bigas na housle, spolu se svou maminkou, která ho 

doprovázela na flétnu.   

Jak se slaví Vánoce ve světě a kdo dětem nosí dárky? 

To vše se děti dozvěděly a také si vyzkoušely vánoční zvyky 

jako házení pantoflem, pouštění lodiček a krájení jablíček. 

Krásná hvězdička v jablíčkách byla odměnou všem. 

Foto: Petr Vrba 
 

Martin a Doriska Bigasovi, Julinka a Zuzka Kulčárovy, 

Markétka a Alenka Šulistovy byli odměněni za krásné 

prázdninové deníky. V jejich deníčcích byla ukryta všechna 

prázdninová dobrodružství. 

Děkuji Míle Vrbové za přípravu vánočního setkání a 

Petru Vrbovi za fotografie, které si můžete prohlédnout ve 

fotogalerii na stránkách městské knihovny.  

Na dalším čtení, tentokrát už v novém roce 2018, se 

sejdeme 26. ledna od 15.00 hodin v klubu MKS. 

Dana Placatková, knihovnice 

 

 

UPOZORNĚNÍ 

Městská knihovna Plesná bude 

od 12. 2. 2018 do 16. 2. 2018  

z technických důvodů  

UZAVŘENA 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Výsledky Tříkrálové sbírky 2018 na území 

farnosti Skalná 
 

XVIII. ročník Tříkrálové sbírky, který se v naší 

farnosti konal ve dnech 6. ledna 2018, vynesl podle sčítání  

66 593 Kč, což je opět mírný nárůst oproti předchozímu roku, 

kdy jsme vykoledovali částku 59 179 Kč. 

Konkrétní výsledky vypadaly takto: ve Skalné  

12 161 Kč, v Lubech 30 463 Kč, a v Plesné 23 969 Kč. 

Místní podíl, který je 65% z celkové vykoledované 

sumy (tj. předběžně 43 285 Kč), bude jako obvykle použit na 

podporu charitních projektů a projektů sociálních služeb a bude 

rozdělen takto: 

 55% (tj. předběžně 23 807 Kč) na služby Hospice Sv. 

Jiří o. p. s. v Chebu, který provozuje zdravotní službu 

domácí péče s hospicovou složkou a sociální službu 

odborného sociálního poradenství v paliativní péči 

rodinám, které se starají doma o své umírající. 

 45% (tj. předběžně 19 478 Kč) na podporu práce děti 

a mládeže ve farním obvodě. Financování programu, 

setkání apod. 

Do Tříkrálové sbírky se letos zapojilo 19 skupinek.  

Koledníků i s vedoucími skupinek bylo letos celkem 76. 

Všem dárcům i koledníkům ze srdce děkujeme a 

přejeme hodně Božího požehnání do celého roku! 

 

P. ThMgr. Piotr Libner, administrátor farnosti 

 

Foto: Pavel Sýkora 

 

V Plesné koledovalo osm skupinek tří králů vždy s jedním 

dospělým doprovodem. Všem koledníkům děkujeme!
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Ceník za likvidaci komunálního odpadu -  rok 2018 
 

NÁDOBA               FREKVENCE ODVOZU ROČNÍ PLATBA POLOLETNÍ PLATBA 

 80 l 1 x týdně            2 088,- Kč             1 044,- Kč 

 1 x za14 dní*            1 366,- Kč                683,- Kč 

 kombinovaný*            1 728,- Kč                864,- Kč 

120 l 1 x týdně            3 100,- Kč             1 550,- Kč 

 1 x za14 dní*             2 024,- Kč             1 012,- Kč 

 kombinovaný*            2 562,- Kč             1 281,- Kč 

240 l 1 x týdně            6 072,- Kč             3 036,- Kč 

 1 x za14 dní*            3 984,- Kč             1 992,- Kč 

 kombinovaný*            5 028,- Kč             2 514,- Kč 

     1 100 l 1 x týdně           21 214,- Kč           10 607,- Kč 

 1 x za14 dní*          11 132,- Kč             5 566,- Kč 
 

* kombinovaný odvoz od 1. 5. do 31. 10. – odvoz 1x14 dní 

* odvoz 1 x za 14 dní každý sudý týden 

 
Platební údaje Města Plesná: účet č. 160 120 634/0600 vedený u Moneta Money Bank, variabilní symboly (viz níže) 

uvedeny k jednotlivým platbám nebo v hotovosti do pokladny Města Plesná. 
 

ODVOZ TKO: 
Variabilní symbol TKO: 3722000 + číslo domu                                   

Půlročně – nejpozději do 31. března a do 30. září 

příslušného roku. 

Ročně – nejpozději do 31. března příslušného roku. 

Platný ceník na příslušný rok je vyvěšen na 

internetových stránkách města Plesná: 

http://www.mestoplesna.cz/plesna/odpadove-

hospodarstvi-technicke-sluzby/cenik-za-likvidaci-

komunalniho-odpadu/ 

 

BIO POPELNICE  
Cena za svoz BIO popelnice o objemu 240 l je 

stanovena na 520,- Kč/rok.  

Svoz je prováděn od 1. 4. do 30. 11. příslušného roku.  

Variabilní symbol svoz BIO popelnice: 3726 + číslo 

domu.  

Splatnost nejpozději do 31. března příslušného roku.  

 

ODVOZY ZAJIŠŤUJE FIRMA 
Marius Pedersen a.s. 

Chocovice 20 | Skalná 351 34  

REKLAMACE:  

Julie Miller: tel. 354 438 916, mobil 724 154 907 

email: Julie.Miller@mariuspedersen.cz 

VEDOUCÍ:  
Ing. Vít Sloup ml., obchodní zástupce 

mobil: +420 724 372 854  

email: Vit.Sloup2@mariuspedersen.cz  

 

OSTATNÍ PLATBY: 
poplatek za psa VS 1341000 + číslo psa (každý rok 

stejné) 

pronájem pozemku SS 61712131, VS č. pozemku před 

lomítkem 

pronájem hrobového místa VS 3632+číslo hrobu 

Splatnost nejpozději do 31. března příslušného roku. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

mailto:Vit.Sloup2@mariuspedersen.cz
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Vánoční koncert v Lomničce 
 

Jako každý rok, i letos se konal v kostele 

Nejsvětějšího srdce Páně v Lomničce koncert, na kterém 

vystupoval ženský pěvecký sbor Luběnky pod vedením Jany 

Kočárníkové. Hostem byla Markéta Malčeková z Lubů, 

studentka konzervatoře v Teplicích. V programu bylo původně 

i vystoupení dětí ze ZŠMŠ Plesná, ale protože nám naši 

nejmenší onemocněli, museli jsme program pozměnit a tak se 

jako sólová zpěvačka představila pouze Julinka Kulčárová. 

Společně se sborem si zazpívala vánoční píseň Byla cesta, byla 

ušlapaná. Celá vánoční atmosféra tak postupně doznívala 

v dalších vánočních písních a koledách. Sešli jsme se sice 

v menším počtu než vloni, zřejmě vlivem špatného počasí, ale 

již bez vánočního stresu jsme si koncert v klidu vychutnali a 

společně s Luběnkami tak oslavili jejich desetileté výročí.  
 

Doris Bigasová, MKS Plesná

Ilustrační foto: Miroslav Chlad
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BLAHOPŘEJEME 
 

 

V měsíci prosinci 2017 oslavili  

významné životní výročí tito občané:  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Všem jubilantům srdečně blahopřejeme! 

         (redakce a SPOZ) 

 

 

Sbor dobrovolných hasičů Plesná přeje svému 

dlouholetému kronikáři a emeritnímu veliteli Josefu Průchovi 

k jeho 76. narozeninám mnoho zdraví, štěstí, osobní a rodinné 

pohody do dalších let. 

Za SDH Plesná Martin Polívka, DiS., starosta sboru 

 

 

 

INZERCE 
 

Prodej bytové jednotky o velikosti 1+1 ve II. NP 

panelového domu v Plesné, ul. Světlá, o výměře 38,19 m2: 

kuchyň 14,5 m2, předsíň 2,15 m2, pokoj 16,04 m2, WC 0,99 m2, 

koupelna 2,00 m2, sklep 2,51 m2. 

Byt má samostatné plynové topení (radiátory + teplá 

voda). V bytě jsou nová plastová okna, jinak je v původním 

stavu. V domě není výtah. Bytový dům je zateplený s 

dostupnou občanskou vybaveností. Parkování před domem. Pro 

více informací či sjednání prohlídky bytové jednotky mne 

kontaktujte na tel. 737 839 186, email: goodman@cmail.cz.  

Cena: 350.000 Kč 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Redakce děkuje všem přispěvatelům. Uzávěrka každého čísla je do 28. dne předchozího měsíce. Příspěvky předejte na adresu redakce. 

Redakce neodpovídá za obsah dodaných článků a obsah článků nemusí vyjadřovat názor redakce. 

Měsíčník Plesenské noviny vydává Městský úřad Plesná, registrační číslo 13/99 

Adresa redakce: MěÚ Plesná, 5. května 301, 351 35 Plesná, tel. 354 596 576, e-mail: plesna@mestoplesna.cz  

Kůstková Ilona Kadlec Jaroslav 

Kadlec Jan Balharová Bedřiška 

Stodůlková Eugenie Krištofová Eva 

Karas Jiří  

Máchová Hana  

Chocholáč Alois  

Černý Vladimír  

Glaser František  

Utíkalová Marie  

Véberová Jana  

Schweigler Hans 
Joachim 
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